
Rada školy pri Základnej škole SNP, Partizánska 13, 038 52 Sučany   

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 
konanej dňa 12. 10. 2021 o 16.30 hod. v budove ZŠ v miestnosti č.18. 

 
Prítomní :  Členovia RŠ (bez titulov):   

 

 Albertová Pavla 

 Bencová Eva 

 Bulej Vladimír - predseda 

 Ďaďová Veronika 

 Pecková Gabriela 

 Kvapilová Janka 

 Kurhajcová Martina 

 Matulová Alena 

 Palubjaková Petra 

 Paulovič Michal 

 Pecková Gabriela 

 Szabová Miriam 

 

Hostia:   Mgr. Marta Lamošová - riaditeľka školy 

 

Neprítomní :  Členovia RŠ:  - 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2020/2021 Základnej školy SNP, Sučany 

3. Rôzne – diskusia 

4. Uznesenie  

5. Záver 

 

K bodu 1: 
Predseda rady školy privítal prítomných a zároveň ich oboznámil s programom zasadnutia, za ktorý 

hlasovali všetci prítomní členovia rady školy (ďalej tiež RŠ). 

 

K bodu 2: 

Predseda rady školy požiadal pani riaditeľku, Mgr. Martu Lamošovú, aby informovala o hlavných 

bodoch a obsahu Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2020/2021 Základnej  školy SNP, Sučany (ďalej tiež Správa).  

Pani riaditeľka na úvod informovala RŠ o zmene legislatívy týkajúcej sa rozsahu a obsahu správy – 

správa po novom má obsahovať iba obligatórne, základné a kľúčové informácie a štatistiky. Rovnako 

spolu s predsedom RŠ informovala o spôsobe zasadania RŠ za posledný rok v podmienkach 

„krízového stavu“ – online, avšak komunikovali sme pravidelne aj mimo oficiálneho zasadnutia 

(aktuálna pandemická situácia, podmienky a priebeh výučby a pod.), najčastejšie telefonicky. 

 

Rada školy predloženú správu prerokovala a jednohlasne odporučila zriaďovateľovi základnej školy, 

obci Sučany v zastúpení starostom obce, schváliť (pozri „bod 4“ a tiež príloha). 

 



 

 

K bodu 3: 

Podobne, ako aj po iné roky, RŠ ocenila predovšetkým dosahovaný veľmi dobrý celkový podiel 

zabezpečenia výučby odborne, zapájanie ZŠ do certifikačného hodnotenia TESTOVANIE 9 a 5, ako 

aj nepovinných testovaní (KOMPARO).  

V rámci rozpravy pani riaditeľka uviedla / doplnila, že oceňuje zníženie povinného rozsahu správy 

(vypustenie menej podstatných častí a informácií) a naopak novou časťou v správe bol opis 

vzdelávanie v podmienkach z pandémie COVID-19; vysvetlila novej RŠ čo je to špeciálna trieda 

a pozitívne hodnotila krok zaviesť takéto triedy pred 12 rokmi.  

Člen RŠ položil otázku, ako nás ako školu ovplyvňuje počet žiakov (aktuálne na úrovni 383 žiakov 

– stav z 30/06/2021; vývoj je mierne narastajúci) - rozpočet, určitá administratívna záťaž 

a starostlivosť o zabezpečenie kvalitného vzdelávania.  

Členovia RŠ sa zaujímali taktiež o skúsenosti a budúci zámer s pozíciou školského psychológa? Pani 

riaditeľka vidí veľký význam v tejto funkcií na škole, aj s ohľadom na situáciu poznačenú pandémiou 

COVID-19, s čím sa stotožnili aj členovia RŠ. Členovia RŠ sa zaujímali o to, ako vníma pedagogický 

zbor dopad pandémie na žiakov – z pohľadu spôsobu vzdelávania, psychológie. 

 

Pani riaditeľka pozitívne hodnotila, že sa aj v danej náročnej situácií podarilo udržať nielen 

štandardnú výučbu a jej kvalitu, ale aj rôzne iné aktivity, ako napr. žiaci sa zúčastnili online akcie 

„Burza povolaní“, podarilo sa zrealizovať exkurziu do artikulárneho kostola vo Svätom Kríži, akcia 

„Kráľ a kráľovná čitateľov“, „Daruj sladkosť, daruj radosť“ a mnohé iné. Rovnako bolo kladné 

hodnotené zapájanie sa do rôznych súťaží (podľa možností danej pandemickej situácie), ako 

napríklad olympiády (M, SJ, iné), vynikajúce úspechy našich žiakov (zlaté pásmo, strieborné pásmo), 

súťaž „iBobor“, a mnohé ďalšie. 

Pani riaditeľka spolu s predsedom RŠ informovali o projektoch realizovaných v poslednom období 

(rekonštrukcia podláh, rekonštrukcia sociálnych zariadení, chemické laboratórium, jazyková učebňa 

a IT vybavenie, maľovanie a oprava stien jedálne). Pani riaditeľka upozornila aj na ešte nevyriešené 

/ neuzavreté opravy (regulácia a vetvenie kúrenia – niektoré časti nie je možné vykurovať samostatne 

bez nutnosti vykurovania celej časti školy, ostáva niekoľko častí podlahy opraviť, pretrvávajúci 

problém s kanalizáciou, úpravu / obnovu areálu športoviska). 

Pani riaditeľka tiež upozornila na pretrvávajúci / zhoršujúci sa stav s výpadkom elektrického 

prúdu – začína to byť pravidelné, aj viac krát za deň (3-4 x), čo môže mať a má za následok 

poškodzovanie napr. výpočtovej techniky (už došlo poškodeniu niekoľkých elektronických 

zariadení).  

RŠ oceňuje úroveň zapojenia informačných technológií v edukačnom procese už aj pred pandémiou 

– napr. elektronická žiacka knižka, elektronická triedna kniha, moderné výpočtové vybavenie, 

a podobne. Pozitívne sa to naplno ukázalo práve v tomto školskom roku.  

Pani riaditeľka upozornila aj na to, že je uvoľnený trh s učebnicami. Kvôli zabezpečeniu kvalitnej 

online výučby boli zakúpené niektoré dodatočné prvky IKT. 

Členovia RŠ sa tiež pýtali na skúsenosti a spoluprácu s Komunitným centrom (KC) počas opatrení – 

podpora pri dištančnej forme výučby, predovšetkým sociálne slabšej komunite. 

 

Pani riaditeľka tiež požiadala členov RŠ z radov zástupcov zriaďovateľa o tlmočenie možnosti 

presunutia obecnej knižnice do budovy SLSP, resp. iných na to vhodnejších priestorov, aby mohli 

byť aktuálne priestory využité pre žiakov ZŠ. Predseda RŠ naopak tlmočil pani riaditeľke ZŠ snahu 

/ záujem obce o presun školskej knižnice do pôvodnej pamätnej izby E. Lazišťana (ktorá by sa mala 

presunúť do budovy Klubu dôchodcov) a uvoľnenie týchto väčších priestorov pre obecnú knižnicu. 

Predseda RŠ poznamenal, že uvedená situácia (dve protichodné požiadavky) bude vyžadovať 

ďalšiu diskusiu a hľadanie riešenia priamo na úrovni zriaďovateľ – ZŠ. 
 



Diskutovali sme o vývoji počtu žiakov s poruchami správania sa a poruchami učenia sa a pod. Pani 

riaditeľka upozornila, že trend je skôr rastúci. Naopak, je citeľný pokles pohybovo nadaných detí, čo 

je spôsobené aj prevládajúcim usedavý spôsob života súčasnej mládeže.  

 

Návrh z radov členov RŠ, či by Rada školy mohla fungovať aj ONLINE cez platformu MS Teams. 

Riaditeľka ani predseda RŠ sa takémuto riešeniu nebránia, bude potrebné preveriť možnosť zriadenia 

kont pre všetkých členov RŠ. Ostatný členovia RŠ v princípe súhlasili s vyskúšaním aj takejto 

možnosti, čo by nám umožnilo pracovať efektívnejšie aj v prípade opatrení vedúcich k obmedzeniu 

mobility občanov.   

 

Zástupcovia rodičov a učiteľov tiež otvorili otázku, či by sa dala riešiť hliadka ku prechodu – podobne 

ako tomu bolo doteraz (napr. cez MOPS). (Pozn.: pri osobnej návšteve predsedu RŠ o 2 dni neskôr 

v ZŠ hliadka usmerňujúca dopravu bola prítomná – hodnotíme pozitívne). 
 

 

K bodu 4: 
- Návrh uznesenia je na samostatnej stane ako samostatný dokument. 

 

 

K bodu 5: 

- Predseda Rady školy konštatoval naplnenie programu a poďakoval všetkým prítomným za aktívnu 

účasť na zasadnutí. 

 

 

Zapísal : predseda RŠ 

V Sučanoch, 12.10.2021 

 

doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
                                                                                                       predseda Rady školy pri Základnej škole SNP, Sučany 
 

  



Návrh uznesenia zaslaný zriaďovateľovi ZŠ SNP, Partizánska 13, Sučany: 

 

 

 

UZNESENIE 
 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ SNP, Sučany konanej dňa 12.10.2021 o 16:30 v budove ZŠ SNP, 

Sučany, miestnosť č. 18. 

Rada školy pri Základnej škole SNP, Sučany 

I. prerokovala   

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 

Základnej školy SNP, Sučany. 

II. odporúča zriaďovateľovi školy, obci Sučany (v zastúpení starostom obce)  

schváliť 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 

Základnej školy SNP, Sučany. 

 

 

 - Návrh uznesenia bol schválený RŠ jednohlasne všetkými prítomnými členmi RŠ. 

 

                                                                                        

 

 

                                                                                                  doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
                                                                                                       predseda Rady školy pri Základnej škole SNP, Sučany   
 

 


